
آذرنیا: سلامتی مهم تر است

  تکراری ترین س�وال فوتبال�ی این روزها؛ تکلیف لیگ برتر 
چه می شود؟

هر کسی بخواهد درباره آینده لیگ صحبت کند، غیب گویی 
کرده است. با توجه به شرایط موجود، هیچ چیز مشخص نیست. 
  شایعه شده احتمال دارد از هفته دوم خردادماه لیگ ادامه 
پیدا کند. در حالی که کرونا هنوز در کشور ما شیوع بالایی دارد، 

چطور این پیش بینی ها به گوش می رسد؟
اصلا تاریخی وجود ندارد. معمولا علائم کرونا ۱۴ روز پس از 
ابتلا خودش را نشان می دهد. یک حالت انتظاری وجود دارد که 

باید ببینند تا هفته بعد چه اتفاقی برای فرد می افتد. 
  حالا فرض را بر این بگذاریم که خرداد ماه لیگ ما از سر گرفته 
شود. در این صورت بازی ها بسیار فشرده خواهد شد که به ضرر 

تیم ها خواهد بود؛ درست است؟
بله! این را بگویم که چون فوتبال ما با پدیده جدیدی روبه رو 
شده، حل کردنش سخت شده است. اما به نظر می رسد سازمان 
لیگ علاقه مند به برگزاری مسابقات باشد، چون اگر بازی ها رها 
شود، یک حالت بلاتکلیفی دارد. جالب است به شما بگویم من 
طرفدار تعطیلی مسابقات هستم. دلیلش هم این است که تمام 
باشگاه های ایران بلا استثنا برای پرداخت مطالبات بازیکنان خود 
مشکل مالی دارند. اگر بازی ها تعطیل شود، چند امتیاز دارد: اول 
اینکه تنفس مالی برای باشگاه هاست، دوم از برگزاری مسابقات 
فشرده و خستگی بازیکنان جلوگیری می کنیم و سوم اینکه یک 
استراحتی خواهیم داشت که  بتوانیم لیگ با طراوت تری را فصل 
بعد برگزار کنیم. البته برای برگزاری مسابقات پیشنهادی را هم 
آقای شیعی، عضو هیأت رئیسه فدراسیون داده و آن هم این است 
که همه تیم ها با امتیازی که این فصل کسب کرده اند بروند به 
فصل آینده و فصل بعد در مجموع با ۵۱ بازی تمام شود؛ یعنی 

۲۱ بازی انجام شده این فصل را بچسبانند به ۳۰ بازی فصل آینده. 
  شما خودتان موافق این نظر هستید؟

پیشنهاد خیلی خوبی است، چون در صورتی که این پیشنهاد 
عملی شود، چه تیم های بالای جدولی و مدعی قهرمانی و چه 
تیم هایی که قرار است به لیگ برتر صعود کنند یا به لیگ یک 

سقوط کنند، دیگر اعتراضی نخواهند داشت. 
  در این بین پرسپولیس�ی ها خیلی علاقه دارند تیم ش�ان را 

قهرمان اعلام کنند. 
۲۷ امتیاز هنوز مانده است. بدون کسب این امتیازات، آنها 

می خواهند قهرمان شوند؟
  البته این تیم در دوران قرنطینه بر خلاف قانونی که س�تاد 
مبارزه با کرون�ا وضع کرده، تمرینات گروهی هم برگزار کرده 

است. 
بله! منع قانونی دارد، چرا که تمرینات گروهی باعث اشاعه 
ویروس اس��ت. درباره برخورد با این تیم، خود فیفا باید بگوید 
اگر منعی دارد، چطور می خواهد ضمانت اجرایی داشته باشد. 

  کمی هم درباره اساسنامه فدراسیون صحبت کنیم. به هرحال 
فیفا به آن ایراد گرفته بود و باید در این سال ها اصلاح می شده 
که هیچ وقت هم نشد. به همین دلیل جلوی انتخابات ریاست 

فدراسیون را هم گرفت. 
من هیچ خبری درباره اساسنامه ندارم. اساسنامه مربوط به ۹ 
سال پیش است و خیلی کهنه شده و نیاز به تکامل دارد. کسی 
هم به من برای اصلاح آن چیزی نگفته است و فدراسیون دارد 

آن را اصلاح می کند. 
  درباره انتخاب عجیب و غریب آقای نبی به عنوان دبیر کل 
فدراس�یون هم صحبت کنیم؛ در این برهه که فوتبال تعطیل 

است، این انتخاب لازم بود؟
 آق��ای نب��ی عجیب و غریب انتخاب نش��د. دبی��رکل باید

باتجربه ترین و کارشناس ترین فرد فوتبالی باشد، چون او باید 
در تم��ام حوزه ها کار اجرایی در فوتب��ال انجام دهد؛ در حوزه 
مالی، مسابقات، داوران و حتی قضایی و آقای نبی این ویژگی ها 
را دارد. هر کسی ایشان را انتخاب کرده، خدا پدرش را بیامرزد. 
ایشان می تواند خیلی از مشکلات را حل کند. ضمن اینکه آقای 
ابراهیم شکوری، سرپرست سابق دبیرکل فدراسیون هم می تواند 

سمت های خوبی در فوتبال ما داشته باشد. 

  با تعطیلی لیگ و اماکن ورزشی، تمرینات شما چگونه 
انجام می شود؟

ما ۲۵ بازیکن، ۵ مربی و یک سرمربی داریم. سرمربی 
به هر مربی برنامه تمرین داده که آنها هر کدام ۵ بازیکن 
را از راه دور و در فضای مجازی زیر نظر دارند. هر روز بعد 
از تمرین، مربیان ویدئوهای تمرینی بازیکنان را می بینند 
و کنترل می کنند. در ش��هر ما باز بودن اماکن ورزش��ی 
قدغن است و نمی گذارند تمرینات گروهی برگزار کنیم. 
بازیکنان ما هر کدام در ش��هر خودشان تمرین می کنند. 
م��ا معتقدیم س��لامتی اعضای تیم و خان��واده آنها مهم 
اس��ت، چرا که اگر مش��کلی پیش بیای��د، آدم نمی تواند 
 خودش را ببخشد. ما گوش به فرمان ستاد مبارزه با کرونا

 هستیم. 
  با این شرایط فکر می کنید تکلیف لیگ ما چه می شود؟

آن چیزی که بیشتر آدم را اذیت و تیم ها را با مشکل 
مواجه می کند، بی برنامگی اس��ت. البته کسی هم تقصیر 
ندارد، چرا که کرونا شرایطی را پیش آورده که فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ تابع تصمیمات ستاد مبارزه با کرونا 
هستند. فکر می کنم با وضعیت موجود همچنان به تیم ها 
اجازه تمرین نخواهند داد. تجربه ش��خصی من است که 
می گویم بعد از پای��ان فروردین هم این تعطیلی تمدید 
خواهد ش��د. رئیس جمهور هم گفت اماکن  ورزشی جزو 
مکان های پرخطر هستند و فعلا باز نخواهند شد. به هر 
حال باید برنامه ریزی خوبی شود، چون برخی از بازیکنان 
هم دوس��ت ندارند تمرین کنند. هر زمانی که مسؤولان 
تصمیم گرفتند لیگ شروع شود، حداقل از ۳ هفته قبل 
بهتر است به تیم ها اعلام شود تا بازیکنان دور هم جمع 
ش��وند و بدنسازی انجام دهند. بحث بعدی این است که 
اگر این اتفاق طول بکشد و برگزاری این ۹ بازی باقیمانده 
بیفت��د برای ماه های تیر و مرداد، از آنجا که لیگ جدید 
هر سال مرداد ماه آغاز  شده، پس فصل نقل و انتقالات چه 
زمانی خواهد بود؟ تکلیف فصل بعد لیگ برتر فوتبال ما 
چه می شود؟ چندباری هم مسؤولان فدراسیون صحبت 
کردند که مشخص اس��ت آنها می خواهند بازی ها انجام 

شود و لیگ به اتمام برسد اما نظر شخصی من این است 
ک��ه اگر لیگ را کلا تعطیل می کردند، راحت تر بودیم تا 
هر باشگاهی برای فصل آینده خود فکری کند. در مجموع 
هر چه سازمان لیگ و فدراسیون تصمیم بگیرند، ما تابع 

آنها خواهیم بود. 
   چند وقت پیش، در خبرها آمد که باشگاه ماشین سازی 
از ۳ پنجره نقل و انتقالات محروم شده است. مبلغ بدهی  
آنچنان نبوده که باشگاه شما نتواند پرداخت کند؛ چرا این 

اتفاق افتاده است؟
این اتفاق برای ۳ س��ال پیش است. مشکل اصلی هم 
به تحریم هایی که کش��ور ما با آن مواجه اس��ت، مربوط 
می ش��ود. در واقع ما نمی توانیم براحت��ی پول بازیکنان 
خارجی را بدهیم. با لوسیانو پریرا که شاکی پرونده است و 
در حال حاضر در فولاد بازی می کند، توافق کرده بودیم. 
حتی یک حساب بانکی در هنگ کنگ معرفی کرده بود که 
پول فرس��تادیم اما پول به حساب او واریز نشد. الان هم 
مالک باشگاه، نماینده ویژه ای برای حل و فصل این مشکل 
مشخص کرده و ایشان از اسفندماه پیگیر این قضیه است. 
فکر می کنم ظرف یکی، دو هفته آینده این مش��کل حل 
ش��ود و پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه ماشین سازی هم 
باز ش��ود. ما یک محرومیت در نیم فصل دوم داش��تیم 
ک��ه پنجره نقل و انتقالات ما بس��ته بود و نقل و انتقالی 
نداشتیم، یعنی یک پنجره این محرومیت را گذرانده ایم. 
اما صد درصد برای پنجره نقل و انتقالاتی بعدی مشکلی 
نخواهیم داشت، چون فیفا گفته هر موقع بدهی پرداخت 

شود، محرومیت برداشته می شود. 

نصیرزاده: طرفدار تعطیلی لیگ هستم

یک تیم ایتالیایی دیگر به دنبال آزمون

غیر از ناپولی، یک تیم ایتالیایی دیگر نیز به دنبال 
 جذب مهاجم تیم  ملی ایران است. به نقل از اسپورت ۲۴،

»الکس ولکی« اس��تعدادیاب ایتالیایی گفت چندین 
باشگاه سری A علاقه مند سردار آزمون، مهاجم زنیت 
هس��تند. اوایل ماه مارس، اطلاعاتی منتشر شد مبنی 
ب��ر اینکه ناپولی می خواهد این ایرانی ۲۵ س��اله را در 
ترکیب خود داش��ته باشد. وی در همین ارتباط گفت: 
»از نظر من آزمون یک مهاجم خوب است که توانسته 
اس��ت با تلاش زیاد به این جایگاه برسد و حضور افراد 
مهمی از جمله قربان بردیف، در تربیت و پیشرفت این 
بازیکن باعث ش��ده است او یک بازیکن با کیفیت بالا 
باشد. س��ردار آزمون که در تیم  ملی فوتبال ایران نیز 
حضور دارد، اکنون در اروپا مدنظر چند تیم قرار دارد. 
در ایتالیا، چندین باشگاه خواستار به خدمت گرفتن او 
هستند. البته می توان فرض کرد ممکن است به دلیل 
بحرانی که فوتبال را فرا گرفته اس��ت، قیمت بازیکنان 
تغیی��ر کند. با این حال، ناپولی، لاتزیو، میلان و اینتر 
از نظر مالی پایدار هستند. ناپولی به یک مهاجم سوم 
نی��از دارد. موضوع تمدید ق��رارداد با آرکادیوژ میلیک 
معلق شده است و به همین دلیل تیم جنارو گتوزو به 
دنبال مهاجم ایرانی است. با این حال، نه تنها ناپولی ها 
در حال مشاهده مهاجم زنیت هستند، بلکه یک باشگاه 
 دیگر نیز وجود دارد که دوس��ت دارد او را به دس��ت

 آورد«. 

واکنش سخنگوی بازی های المپیک 
توکیو به تعویق دوباره: پلن B نداریم

س��خنگوی کمیته برگ��زاری بازی ه��ای المپیک 
توکیو درباره احتمال تعوی��ق دوباره بازی ها گفت: ما 
در ای��ن  باره پلن B نداری��م. به گزارش فارس، کمیته 
برگزاری بازی های المپیک توکیو اعلام کرد در صورت 
تعویق دوباره بازی ها پلن B وجود ندارد. ماس��ا تاکایا، 
سخنگوی کمیته برگزاری بازی های توکیو در این باره 
گفت: کمیته س��ازماندهی بازی ها تلاش خود را برای 
شروع مسابقات در تاریخ ۲۳ جولای ۲۰۲۱ )اول مرداد 
۱۴۰۰( خواهد داشت. تاریخ قطعی برگزاری بازی های 
المپیک و پاراالمپیک ماه گذش��ته اعلام شد. تاکایا در 
ادامه صحبت های خود در ویدئوکنفرانس با خبرنگاران 
خاطرنش��ان ک��رد: همه ما برای ه��دف جدید تلاش 
می کنی��م. ما پلن B نداری��م. چیزی که الان می توانم 
به ش��ما بگویم این است که تاریخ برگزاری بازی های 
المپیک و پاراالمپیک قطعی ش��ده است. تمام تلاش 
توکیو این است بازی های سال آینده با موفقیت برگزار 
شود. سخنگوی کمیته برگزاری بازی های المپیک در 
پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه توماس باخ گفته بود به 
دلیل تعویق المپیک میلیون ها دلار به IOC خسارت 
وارد ش��ده است، خاطر نشان کرد: الان پاسخ دادن به 
این س��وال غیرممکن اس��ت. در حال حاضر براحتی 
نمی توان درباره هزینه های تعویق المپیک صحبت کرد.

توکی��و اعلام کرده ۱۲/6 میلی��ارد دلار برای بازی ها 
هزینه کرده است. 

جبران ناتوانی های دولت
در مقابله با کرونا با حرکت جهادی مردم 

ادامه از صفحه اول
س�ه- امروز با هماهنگی های شکل گرفته ۲ مسأله به 
صورت همزمان دنبال می شود؛ نخست بحث سلامت 
و دیگر کنترل تبعات کرونا بر اقتصاد، فرهنگ و مسائل 
اجتماعی. اگر چه در زمینه فرهنگی و اجتماعی عملکرد 
بسیار کمرنگ است که انتظار می رود در این زمینه ها 
نیز از سوی ستاد مقابله با کرونا بحث های جدی صورت 
بگیرد. در حال حاضر به بحث س��لامت و درمان و نیز 
مقوله اقتصاد اولویت داده ش��ده است. خوشبختانه در 
کشور ما تعادل و توازنی ایجاد شد و در حال حاضر هم 
به بخش اقتصاد و هم به بخش س��لامت توجه زیادی 

صورت گرفته است.
در مسائل اجتماعی نیز با رهنمودهای رهبر حکیم 
انقلاب موجی ایجاد ش��د  که فعالیت های خوبی را که 
جنبه مردمی داشت بشدت تقویت کرد. بویژه در آستانه 
ماه رمضان که مردم ما توجه ویژه ای به انفاق دارند این 
همکاری ها بشدت بخش های زمین مانده را فعال کرد 
و کمک به اقش��ار آسیب پذیر را از طریق فعالیت های 

جهادی تا حد زیادی توانستیم محقق کنیم.
چه�ار- غیر از نیروهای مخالف نظام، بعضی جریانات 
سیاس��ی خاص غیرهم��راه با نظام در داخل کش��ور 
امیدشان این بود که آشوب های اجتماعی ایجاد شود. 
وقتی در جامعه محدودیت هایی اعمال می شود، برخی 
اقش��ار به لحاظ معیشت دچار آسیب می شوند و طبعا 
بای��د به این مقوله توجه جدی می ش��د اما دولت این 
توان را نداشت که خوشبختانه با ورود نیروهای مردمی، 
رسیدگی تاثیرگذارتری ش��کل گرفت. وقتی مسائلی 
از کانال دولت دنبال ش��ود بیش��تر جنبه تش��ریفاتی 
پی��دا خواهد کرد در حالی که وقت��ی امری از طریق 
حرکت های مردمی دنبال می ش��ود این امر به دور از 

تشریفات است.
پن�ج- ام��روز تا حد قابل توجهی توانس��ته ایم تبعات 
سوء اعمال محدودیت را از طریق حرکت های جهادی 
حل و فصل کنیم. این حرکت یادآور جهاد و تلاشی است 
که در دوران دفاع مقدس داش��تیم و یک بار دیگر این 
روحیه را در حال احیا شدن می بینیم؛ ضمن اینکه در 
ایام ماه مبارک رمضان مس��ائل بیشتری از این طریق 

حل و فصل خواهد شد؛ ان شاءالله.

اخبار

ورزشی

به گفته یکی از مسؤولان ستاد فرماندهی عملیات مدیریت دیدگاه
بیماری کرونا در کلانش��هر تهران، تا زمانی که امکان ابتلا به 
بیماری کرونا به صفر نرس��د، از برگزاری مس��ابقات ورزشی 

جلوگیری می شود.
 ۲۲ اس��فندماه ۹۸ بود که ستاد 
مقابله با گس��ترش کرونا در ورزش 
اعلام کرد تمام مسابقات ورزشی فعلا 
تا پایان فروردین ماه ۹۹ لغو می شود 
و پس از تاریخ های اعلام ش��ده و به 
دنبال بررسی شرایط روز و وضعیت 
ش��یوع بیم��اری کرونا در کش��ور، 

تصمیمات مقتضی اعلام می ش��ود و حال با نزدیک شدن به 
اواخر فروردین، ورزش ایران در انتظار اعلام جدیدترین تصمیم 
ستاد مقابله با گسترش کرونا در ورزش به منظور مشخص شدن 

وضعیت فعالیت های ورزشی در اردیبهشت ماه است.
وزارت ورزش تابع ستاد ملی مقابله با کرونا ■

گفتنی است بر اساس اعلام وزارت ورزش و جوانان به ایسنا، از 
سوی ستاد مقابله با گسترش کرونا در ورزش از وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی نظرخواهی شده است و درباره تمرینات، 
مس��ابقات و تمام فعالیت های ورزشی در رشته  های مختلف بر 

اساس نظر ستاد ملی مقابله با کرونا عمل خواهد شد.
لیگ ایران از سایر مسابقات دنیا مهم تر نیست ■

در این راستا در جدیدترین موضع، جانشین معاون برنامه ریزی 

فرماندهی مقابله با کرونا در کلانشهر تهران، در حاشیه جلسه 
س��تاد مقابله با کرونا در ورزش گفت: »ببینید! وقتی مسابقات 
المپیک با این اهمیت یک سال به تعویق می افتد و لیگ های 
معتبر جهانی مانند بوندس لیگا، لالیگا و... برگزار نمی شود، پس 
نباید انتظار داشت در کشور ما مسابقات 
برگزار شود، چرا که برای ما هم مانند 
کشورهای دیگر، سلامت ورزشکاران و 
مردم اهمیت بیش��تری دارد و فعلا از 
برگزاری مسابقات جلوگیری می کنیم 
تا زمانی که ان ش��اءالله امکان ابتلا به 

صفر برسد«.
همه مسابقات ورزشی تا پایان اردیبهشت تعطیل است ■

از سوی دیگر ستاد مقابله با کرونا در ورزش پس از جلسه 
عصر روز گذشته در وزارت ورزش و جوانان، اطلاعیه شماره ۱۰ 
خود را درباره فعالیت های ورزشی سطح کشور منتشر کرد. در 
این اطلاعیه آمده است: پیرو بررسی دقیق شرایط همه گیری 
بیماری کرونا در سطح کشور و برابر استعلام از ستاد ملی مقابله 
با کرونا، همه رقابت های ورزشی تا پایان اردیبهشت تعطیل 
خواهد بود. همچنین باشگاه های ورزشی دولتی و خصوصی 
نیز فعلا تا ۱۵ اردیبهشت ماه تعطیل هستند. در این اطلاعیه 
آمده است: بدیهی است تصمیمات آینده درباره فعالیت های 
ورزشی پس از بررسی شرایط و استعلام های رسمی از ستاد 

ملی مقابله با کرونا اعلام خواهد شد.

تعویق المپیک توکیو و نداش��تن برنامه مشخص برای 
تیم مل��ی، بهترین فرص��ت را برای فدراس��یون والیبال 
فراه��م کرد تا ق��رارداد ایگور کولاکوویچ را فس��خ کند. 
پس از انتش��ار خبر فسخ قرارداد کولاکوویچ این پرسش 

مطرح ش��د که گزینه جانش��ینی 
وی باید چه ویژگی هایی داش��ته 
باش��د و فدراس��یون والیبال باید 
دنب��ال کدام مربی ب��رود؟ در این 
بین گمانه زنی هایی صورت گرفت 
و بعض��ی از پیشکس��وتان والیبال 
اعتقاد داش��تند با توجه به نس��ل 

طلایی والیبال ایران بهتر اس��ت یک ایرانی سرمربی تیم  
ملی شود. با این وجود فدراسیون می گوید تا امروز با هیچ 

گزینه ای صحبت نکرده است. 
فدراسیون والیبال ضمن تاکید بر توافق با سرمربی تیم 
ملی برای قطع همکاری، مذاکره با گزینه جایگزین وی را 

تکذیب کرد.
در اطلاعیه فدراس��یون والیبال پیرامون فسخ قرارداد با 
ایگور کولاکوویچ و احتمال مذاکره با گزینه های جایگزین 
وی آمده است: در پی شیوع ویروس کرونا و تعویق مسابقات 
و فعالیت رشته های ورزشی از جمله بازی های المپیک، لیگ 
ملت های والیبال و رقابت های قهرمانی آس��یا، فدراسیون 
والیبال با س��رمربی تیم ملی برای توقف همکاری دوطرفه 

به توافق رسید. پس از این توافق، شایعات و گمانه زنی های 
مختلفی در خصوص انتخاب س��رمربی و کادر فنی جدید 
 تی��م مل��ی والیبال در فض��ای مجازی و برخی رس��انه ها

 مطرح شد.
بر اساس این گزارش، فدراسیون 
والیبال تاکی��د می کند که تاکنون 
ب��ا هیچ ف��رد حقیقی ی��ا حقوقی 
و ایجنت ه��ا، درباره ج��ذب مربی 
خارج��ی ی��ا داخل��ی، مذاک��ره و 
مکاتبه ای نداش��ته است و با توجه 
به تعویق تمام مس��ابقات و فرصت 
مناسب، این موضوع با بررس��ی های کارشناسی در آینده 
از س��وی مدیران فدراس��یون صورت خواهد گرفت. لذا در 
صورت طرح موضوعات ش��ائبه برانگیز از سوی هر شخص 
حقیقی یا حقوقی و ادعای مذاکره یا مکاتبه به نمایندگی 
از فدراس��یون ب��ا مربی��ان خارجی یا داخلی، فدراس��یون 
والیب��ال جمهوری اس��لامی ای��ران از مج��اری حقوقی و 
قضای��ی، این موضوع را پیگیری خواهد کرد. فدراس��یون 
والیب��ال در ادوار گذش��ته نیز همواره خود راس��ا نس��بت 
ب��ه جذب کادر فنی اقدام کرده  اس��ت و در این ش��رایط 
خاص نیز بر اس��اس منافع ملی به گون��ه ای که موجبات 
 ارتقای س��طح کیفی تیم ملی کشورمان فراهم شود، اقدام 

خواهد کرد.

جلوگیری از برگزاری مسابقات ورزشی تا پایان اردیبهشت

ونا آغاز مسابقات با صفر شدن ابتلا به کر
تأیید فسخ قرارداد با کولاکوویچ از سوی فدراسیون والیبال

با هیچ گزینه ای مذاکره نکرده ایم

AFC همه بازی ها در ماه های مه  و ژوئن را به تعویق انداخت
کنفدراسیون فوتبال آسیا تصمیم گرفت همه بازی های فوتبال در این قاره را در ۲ ماه مه  و ژوئن تا اطلاع ثانوی به تاخیر اندازد. لغو بازی ها 
به خاطر شیوع ویروس کرونا همچنان ادامه دارد. فدراسیون فوتبال امارات اعلام کرد نامه ای را از کنفدراسیون فوتبال آسیا دریافت کرده 
است که در آن تاکید شده AFC همه بازی ها را در ماه های مه  و ژوئن تا اطلاع ثانوی به تاخیر انداخته است. 

نظرخواهی» وطن امروز«  از برخی مدیران فوتبالی درباره سرنوشت لیگ برتر 

موافق تعطیلی لیگ

چهار شنبه 27 فروردین 1۳99
وطن امروز     شماره 2902

]  مارکا   [

خداحافظی بازیکن بزرگ بیلبائو ]   کوریره  [

بی نظمی
]  موندودپورتیوو   [

]  گاتزتا  [ستارگان جوان بارسلونا در تیررس

شروع دوباره و نزاع
]  آ.اس  [

تمدید قرارداد راموس

زهره فلاح زاده: با ظهور ویروس کرونا و شیوع گسترده آن در دنیا، مسابقات ورزشی در سراسر جهان تحت تاثیر قرار 
گرفت که فوتبال هم مستثنا نبود و لیگ های فوتبال در تقریبا تمام کشورهای دنیا تعطیل شد. در ایران هم شرایط به 
همین ش�کل بود و حالا ادامه پیدا کردن مس�ابقات لیگ برتر فوتبال در هاله ای از ابهام قرار گرفته است. در این میان 
نه فیفا و یوفا و نه کنفدراسیون فوتبال آسیا هنوز برنامه و طرحی در این باره ارائه نداده اند و باشگاه ها در بلاتکلیفی 
محض به سر می برند. در این شرایط تیم ها که بازیکنان شان مدت ها به دلیل تمرین نکردن، از آمادگی بدنی مناسب دور 
مانده اند، در صورت برگزاری ادامه لیگ باید به فکر بدنسازی مجدد باشند. در همین ارتباط »وطن امروز« با هوشنگ 
نصیرزاده، عضو هیأت رئیسه سازمان لیگ فوتبال و حسن آذرنیا، سرپرست مدیرعاملی باشگاه ماشین سازی گفت وگو 

کرده که هر دوی آنها با توجه به شیوع کرونا در ایران، موافق تعطیلی لیگ برتر هستند. 


